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Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 
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València, 307,  3r 1a 
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www.bcn.cat/eixample 

Resum de la Comissió de seguiment del Consell de Barri del Fort Pienc 
Sessió ordinària 
 
 
 
Lloc: https://meet.jit.si/CdS-FortPienc210412 
Data: 12/04/2021 
Hora inici: 18:40 h 
Hora final: 20:05 h 
 
Assistents: 
 
Mireia Llimós AMPA Escola Fort Pienc 
Jordi Casanovas Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc 
Joaquim Mallén Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc 
Jordi Ribó Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc 
Sergi Clemente Associació venedors Mercat Fort Pienc 
Jaume Albaigés Ciutadà 
Xavier Viñes Club Bàsquet Roser 
Carina Torres Eixample respira 
Pau Campderrós Conseller grup Municipal BeComu 
Pol Serrano Conseller grup Municipal Junts x Cat 
Daniel Viadé Conseller grup Municipal ERC 
Isabel Pallejà Consellera adscrita al barri. Grup Municipal PSC 
Fidel González Tècnic. Direcció de Democràcia Activa i Participació 
Teresa Gómez Coordinadora territorial DSPiT Eixample 
Antoni E. Estopiñà Tècnic de barri – Fort Pienc. Secretari del consell de barri 
 
S’excusa: 
 
M Àngels Carvajal Units per Avançar Eixample 
 
Aclariment: 
 
El Sr. Jaume Albaigés s’ha inscrit a la sessió a través de la plataforma https://www.decidim.barcelona. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Planificació dels Consells de barri de l'any 2021. 
2. Definició de l'ordre del dia del proper Consell de barri. 
3. Altres. 

 
Benvinguda: 
 
Presentació de les persones assistents. No s’han fet aportacions prèvies per escrit. Presentació dels trets i 
objectius generals de la reunió. 

https://meet.jit.si/CdS-FortPienc201104
https://www.decidim.barcelona/
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1. Planificació dels Consells de barri de l'any 2021: 
 
La consellera de barri dona la paraula al Sr. Fidel González que explica la redefinició del funcionament dels 
consells de barri i de les comissions de seguiment. Els consells fins ara semblen una audiència pública. La 
seva definició és difusa però, en realitat el consell no és un espai on l'Ajuntament hagi de rendir comptes 
ni rebre interpel·lacions de la ciutadania. La idea és que la comissió de seguiment identifiqui temes i 
problemes del barri i que el consell de barri sigui un òrgan estable comparable a un procés participatiu 
continuat on es treballi mitjançant el debat. Per això cal canviar algunes dinàmiques. Es proposa que la 
comissió de seguiment, treballant de manera col·legiada faci arribar temes prioritzats al consell, que 
defineixi el calendari i l'ordre del dia de les sessions del consell, que faci el seguiment dels temes tractats. 
 
A continuació es recorda la composició i estructura de la comissió de seguiment i s'indica que el nombre 
mínim de sessions del consell de barri és de dues a l'any. També es comparteix la proposta de planificació 
per 2021 (veure annex). 
 
2. Definició de l'ordre del dia del proper Consell de barri: 
 
A més del que recull la proposta de planificació, el Sr. Albaigés ha proposat via "decidim" que es tracti el 
tema dels gossos al parc de l'Estació del Nord. També es fa una roda entre els assistents per veure si hi ha 
algun tema més que calgui considerar. 
 
Club Bàsquet Roser • Des de la darrera reunió els temes exposats continuen igual 

(Casa Groga, "assentament" de Lepant - Alí Bei, etc.). 
Reclamen solucions.  

• Hi ha un problema d'inseguretat a la sortida dels 
entrenaments: s'han produït atracaments a la banda del 
carrer Marina. Els robatoris no s'estan denunciant. 
  
Consellera: Amb les dades disponibles el barri no és realment 
insegur. En tot cas és important que es formalitzin les 
denúncies. En el pitjor dels casos, com a mínim, comunicar-ho 
al Districte. 
Pel que fa als "ferrallers" de Lepant - Alí Bei es portarà el tema 
a la Taula de Policia Administrativa. 
 

Eixample respira • Veuen que ja està previst tractar el tema de les superilles. Es 
demana tenir la informació amb temps. Com quedarà? 
(tramvia, etc.). S'esmenta el cas del c/ Sardenya a Sagrada 
Família: possible penalització de carrers que no són eix verd. 
Possibilitat de deixar les cantonades definitivament per 
vianants, etc. 

• Revolta escolar: pacificació d'entorns. Exemple R. Llull. El Fort 
Pius. 

• Temes generals: enllumenat, brutícia, gossos. 
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Consellera: Del tema superilles hi haurà un procés participatiu 
específic passat l'estiu. 

 
Sr. Jaume Albaigés • Salutació. Agraeix la intervenció prèvia d'explicació d'espais 

de participació. Els gossos i els seus amos al parc de l'Estació 
del Nord fan un ús incívic dels espais verds comunitaris. És 
necessari actuar per preservar la biodiversitat. Reclama que 
es facin complir les ordenances. El tema requereix tractament 
a nivell polític, ciutadà, etc. Ho considera tema idoni pel 
consell de barri. Hi ha un lobby de propietaris de gossos que 
fan el que volen. Fa referència a l'acord de delimitació de 
zones a què es va arribar, però no s'acompleix. Els agents 
cívics: efecte nul. Periòdicament hi ha incidents de tota mena. 
 
Consellera: La qüestió està en vies de solució. Abans de final 
d'any es construirà una àrea d'esbarjo de gossos que deixarà 
les delimitacions clares i ja no hi haurà excusa per no complir 
la normativa. Es reforçarà novament amb agents cívics. 
 

• El ciutadà ja coneix la mesura. No veu clar que no hi hagi 
intervenció mentrestant. No entra a considerar-ho però està 
sorprès per la gran superfície que es dedicarà a gossos en 
detriment d'altres usuaris. No creu que es deixi d'incomplir la 
normativa. Això afecta biodiversitat, etc. 
 
Consellera: La mesura no és per acontentar els propietaris de 
gossos. Pren nota i ho portarà a Districte. 
 
Al final de la roda el Sr. Albaigés puntualitza: la intervenció es 
proposa per beneficiar tots els usuaris del parc. Està sorprès 
perquè s'abdica d'actuar contra l'incivisme. Cal fer complir la 
normativa. Ara no es compleix i no s'ha d'esperar. 
 

Associació de Venedors del 
Mercat del Fort Pienc 

• Ja troben bé els temes que s'han plantejat. Cal que les 
millores es mantinguin (seguretat, neteja, etc.). 
 
Consellera: Properament hi haurà remodelació de la plaça 
Fort Pienc amb tancament de les zones conflictives de l'accés 
al mercat. 
 

AMPA Escola Fort Pienc • Tenen dues propostes als pressupostos participatius: millora 
patis de les escoles i millora dels entorns. 

• Alguns temes s'eternitzen, sigui per la pandèmia o per altres 
causes Cal abordar millora de la plaça, carril bici, pèrgola de 
Lizaran, canvi de la porta de l'escola o actuacions a la porta 
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d'Alí Bei (tipus entorn escolars) i tancar l'estació d'autobusos. 
També el tema de circulació de busos per Alí Bei i no per 
Sardenya, etc. Sensació de cansament a l'AMPA. Demanen 
terminis concrets i que s'acompleixin. 
 
Consellera: El canvi de l'accés a l'escola depèn del consorci de 
educació. Ha demanat que la consellera d'educació del 
Districte es posi en contacte amb l'AMPA. Amb temps 
s'aconseguirà. 
Pel que fa a la pèrgola no ha tirat endavant als pressupostos 
participatius. S'intentarà lluitar-ho a altres nivells. 
Properament es proposarà prioritzar Alí Bei com zona 30. 
En les actuacions sobre carril bici (Ausiàs Marc, etc.) s'hi està 
treballant. 
 

Associació de Veïns i Veïnes 
Fort Pienc 

• Reclamen la intervenció dels cossos policials pels temes 
d'inseguretat. No n'hi ha prou amb el que es fa. 

• El tema dels gossos al parc es flagrant. Els agents cívics no 
tenen autoritat. Els gossos deslligats són un problema. Cal 
sancionar. Hi ha fauna a preservar però també persones. Cal 
que sobretot GUB actiu. També cal intervenir i facilitar mitjans 
als sense llar (YH) si han d'estar allà. 

• Els busos que van direcció França tiren per Alí Bei fins a 
Nàpols o Roger de Flor, no per Sardenya. 

• Insisteixen en la millora de vigilància en general per part de 
GUB. 

• La pèrgola cal impulsar-la. 
 
Consellera: Portarà els temes d'inseguretat a la Taula de 
Policia Administrativa i hi comentarà la manca de reunions 
entre els cossos policials i l'AVV. En tot cas cal tenir en compte 
que hi a manca d'efectius. Igualment, en cas que no es pogués  
avançar, saber-ho. 
Pel que fa a gossos remarca que l'àrea d'esbarjo de gossos de 
Glòries (canòpia) està funcionant. Cal esperar que també ho 
faci la del parc. La normativa es farà complir. 

• En la qüestió dels busos es recull el tema. Ja s'està parlant 
amb els operadors per veure les possibilitats de canvi en el 
sentit de sortida. No és fàcil però s'hi està a sobre. 
 

Grup Municipal Junts x Cat No afegeixen res. Treballaran els temes a nivell de grup. 
 

 
En acabar la roda es debaten les prioritats i s'acorda el següent ordre del dia: 
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1. Informe de govern. 
2. Presentació de l'estat dels Pressupostos participatius. 
3. Projecte d'implantació del tramvia a la Diagonal. 
4. Debat sobre la convivència al barri del Fort Pienc. 
5. Torn obert de paraules. 

 
El debat sobre la futura  superilla es posposa per final d'any. 
 
 
 
 
Barcelona, 26 d'abril de 2021 
 
 
 
 
 
Antoni E. Estopiñà i Mora 
Secretari del consell de barri – Fort Pienc 
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Annex 1 
 
 
CALENDARI A TENIR EN COMPTE 
 
PRESSUPOSTOS PARTICIPATIUS 
22 de març – 5 d’abril: Priorització de projectes (Votació de la ciutadania) 
14 d’abril – 7 de maig: Concreció tècnica. Sessions tècniques amb els promotors. 
Juny: Votació final de projectes (Votació de la ciutadania) 
 
PROCÉS PARTICIPATIU SUPERILLES BARCELONA 
A concretar 
 
CONSELLS DE BARRI (abril – maig) 

Consell de Barri 
(18:30 a 20:30) 

Reunió planificació 
 

Comissió de Seguiment 

28 d'abril - CB Fort Pienc 24/03 a les 12:00 12 d’abril 
 
 
PROPOSTA PER LA PLANIFICACIÓ DEL CONTINGUT DELS CONSELLS DE BARRI DEL FORT PIENC 
2021 
 
 Abril - maig Juny- juliol Setembre - octubre Novembre - 

Desembre 
Tots els 
consells 

• Presenta 
Pressupostos 
participatius 

 

• Resultat dels 
Pressupostos 
Participatius 

  

Fort Pienc • A determinar NO APLICA • NO APLICA • A determinar 

 
POSSIBLES TEMES DE DEBATS 

 Fort Pienc 
Temes 
prioritaris 

• Superilla Barcelona (al setembre: grup impulsor). 

Altres 
temes 

• Situació de la plaça Fort Pienc i entorns. 
• Mobilitat d’entrada i sortida de busos a l’estació del Nord. 

 
 
 


